

## 危機管理學刊 訂閱單

1. 危機管理學刊是由中華民國危機管理學會所發行的正式刊物。每年發行兩次，分別於三月、九月發行。
2. 訂閱危機管理學刊費用為：台灣地區個人每年 NT\$800，共兩期；圖書館或機關團體每年 NT\$800；海外地區個人每年 US\$27；海外地區圖書館或機關團體每年 US\$27。單期學刊每期售價 NT\$450。
3. 台灣地區訂閱請以郵政劃撥、郵政匯票、支票方式匯款。劃撥帳戶-中華民國危機管理學會，劃撥帳號：4216-4061。郵政匯票買受人—中華民國危機管理學會。支票抬頭—中華民國危機管理學會。
4. 訂閱單如下，請填寫後傳真或寄回本學會。

## 危機管理學刊 訂閱單

姓名：	服務單位：
聯絡電話：	傳真：
聯絡地址：	e-mail：
訂閱期間： 個人 <input type="checkbox"/> 一年 <input type="checkbox"/> 二年 <input type="checkbox"/> 三年   費用：_____	
機關團體 <input type="checkbox"/> 一年 <input type="checkbox"/> 二年 <input type="checkbox"/> 三年   費用：_____	
匯款方式： <input type="checkbox"/> 郵政劃撥 <input type="checkbox"/> 郵政匯票 <input type="checkbox"/> 支票	

中華民國危機管理學會  
826 高雄市橋頭區成功北路 113 巷 2-1 號  
電話：07-6295322  
傳真：07-6297013

## Journal of Crisis Management Subscription

1. Journal of Crisis Management is the official publication of the Crisis Management Society of Taiwan, R.O.C. (ISSN: 1816-4714) It is published semi-annually in March and September.
2. Annual subscription rates are : NT\$800 for Taiwan individuals for 2 journals each year; NT\$800 for Taiwan Libraries and organizations. US\$27 for overseas individuals and US\$27 for overseas libraries and organizations. NT\$450 for Taiwan individuals for 1 semi-annually journal.
3. Subscriber from Taiwan Area is requested to make their bank drafts or money order payable to the **Crisis Management Society of Taiwan, R.O.C. Postal Office account number: 4216-4061.**
4. Please fill in the subscription order form as follows and send or fax to the society. Further details are available from the Crisis Management Society of Taiwan, R.O.C.

.....

### Subscription form of Journal Crisis Management

Name :	Department :
Telephone Number :	Fax Number :
Contact information :	e-mail :
<b>Subscription :</b> Individual <input type="checkbox"/> one <input type="checkbox"/> two <input type="checkbox"/> three years   Cost : _____  Organization <input type="checkbox"/> one <input type="checkbox"/> two <input type="checkbox"/> three years   Cost : _____	
<b>Subscription Fee made by :</b> <input type="checkbox"/> Postal Order <input type="checkbox"/> Postal Money Order <input type="checkbox"/> Bank Draft	

Crisis Management Society of Taiwan, R.O.C.  
 No.2-1, Lane 113, Chenggong North Rd.,  
 Ciaotou, Kaohsiung City, 826, Taiwan, R.O.C.  
 Telephone : +886-76295322  
 Facsimile : +886-76297013